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سینمایی  پردیس  مدیر   
»زندگی« ضمن اشاره به وضعیت 
فیلم های  از  استقبال  نامناسب 
فروش  افت  و  اکران  حال  در 
فیلم ها، میزان فروش انیمیشن 
غیرقابل  را  »پسردلفینی« 
رضا  کرد.  توصیف  پیش بینی 
سعیدی پور در گفت وگو با مهر 
درباره وضعیت فروش سینماها 
به  اشاره  با  اخیر،  روزهای  در 
سالن های  بودن  نیمه تعطیل 
سینمایی در هفته جاری توضیح 
داد: از نظر ترکیب فیلم های در 
حال اکران، آخرین آثاری که به 
چرخه اکران وارد شدند از نظر 
ظرفیت فروش از ابتدا فیلم های 
ضعیفی بودند. معروف است که 
می گویند برخی فیلم ها تنها به 
این دلیل به چرخه اکران وارد 
می شوند که تایم اکران فیلم های 
بعدی را تنظیم کنند! به همین 
فروش  وضعیت  معتقدم  دلیل 
اساسا  این دست،  از  فیلم هایی 
با  نیست. وی  بررسی هم  قابل 

اشاره وضعیت نامناسب فروش 
فیلم های در حال اکران، فروش 
انیمیشن »پسردلفینی« را غیرقابل 
پیش بینی توصیف کرد و ادامه داد: 
واقعیت این است که باقی فیلم های 
روی پرده فروش خوبی در این 
روزها نداشته اند. حتی فیلم هایی 
مانند »ابلق« و »دوزیست« که با 
فروش خوبی کار خود را آغاز کردند، 
بعد از دو سه هفته، افت داشتند. 
ولی فیلم »پسردلفینی« همچنان 
دارد به خوبی اکران می شود و در 
اکثر سینماها در حال حاضر، سالن 
اصلی در اختیار این فیلم سینمای 
کودک است. آنقدر این فیلم فروش 
جذابی داشته است که دو فیلم دیگر 
از همین جنس پشت سرش داوطلب 
اکران شدند. شاید اگر این فیلم 
چنین فروش موفقی نداشت، دیگر 
فیلم های کودک حالاحالاها وارد 

چرخه اکران نمی شدند. 
 دلایــــل موفقیــــت 

»پسردلفینی«
این سینمادار در تحلیل دلایل 

موفقیت  »پسردلفینی« هم گفت: 
هم از منظر تنوع ژانر و هم کیفیت 
می توان درباره موفقیت این فیلم 
صحبت کرد، اما بحث اصلی این 
است که شاید الان اشتباه باشد که 
بلافاصله بعداز »پسردلفینی« دو 
فیلم کودک دیگر را هم اکران کنیم 
و برای باقی ایام سال، دستمان خالی 
بماند. قبل از این فیلم هم »بازیووو« 
در حال اکران بود و نباید به گونه ای 
عمل کنیم که در یک مقطع زمانی 
چند فیلم کودک را اکران کنیم 
و باقی ایام سال اثری در این ژانر 
می رسد  به نظر  باشیم.  نداشته 
»پسردلفینی« حداقل تا یکماه 
آینده پتانسیل لازم برای فروش 
را دارد و بهتر است با فاصله زمانی 
باقی فیلم های کودک را اکران کنیم. 
نباید این گونه باشد که تا از ژانر 
خاصی جواب گرفتیم، هر چه داریم 
را خرج کنیم و در باقی ایام سال 
دستمان خالی بماند. سعیدی پور 
درباره واکنش مخاطبان کودک 
نسبت به این انیمیشن سینمایی 
هم بیان کرد: آنچه ما شاهد هستیم 
این است که غالبا این فیلم را در 
اینگونه  و  می بینند  نوبت  چند 
نیست که یکبار آن را ببینند و 
دیگر بروند. به ویژه که ما سینمایی 
محلی هستیم و به کرات شاهد این 
صحنه هستیم که مثلا یک خانواده 
در سه روز متوالی بچه های شان 
را می آورند تا این فیلم را تماشا 
کنند. هم خانواده ها از محتوای فیلم 
راضی هستند و هم ساختار آن برای 
کودکان جذاب است. حتی می توان 
به گونه ای  انیمیشن  این  گفت 
بزرگ سال  مخاطبان  که  است 
را هم جذب می کند و نمی توان 
گفت صرفا برای مخاطب کودک 
و یا نوجوان است. »پسردلفینی« 
از آنجا که از نظر فنی و محتوایی 

کیفیت بالایی دارد، به جز مخاطبان 
کودک، مخاطبان بزرگسال را هم 
در سینمای ما به خود جذب کرده 
است. این سینمادار درباره تاثیر 
ناآرامی های روزهای اخیر پایتخت 
بر وضعیت فروش فیلم های در 
حال اکران تصریح کرد: قاعدتا این 
دست اتفاقات و نابسامانی هایی 
که به دنبال دارد، بر فروش فیلم ها 
بی تاثیر نیست. به طور مثال ما در 
شرایط عادی همواره در روزهای 
سه شنبه و پنجشنبه تا ساعت ۱۲ 
شب سانس داشتیم اما در این چند 
روز سقف اکران ما به سانس های 
ساعت ۸ و ۹ شب رسیده است. از 
آنجا که پاساژ مجبور به تعطیلی 
بوده ما هم تعطیل کرده ایم. وی 
درباره وضعیت فروش اینترنتی 
بلیت هم تصریح کرد: از آنجا که 
اینترنت داخلی همواره وصل بوده 
و اختلالی نداشته است، در زمینه 
نداشتیم  مشکلی  بلیت  فروش 
و اینگونه نبوده است که در این 
چند روز سایت های فروش بلیت 
با اختلال مواجه شوند؛ اما برخی 
مثلا  که  مقاطعی  در  مخاطبان 
صفحه گوگل بالا نمی آمده، احساس 
می کردند که این سایت ها هم قطع 
هستند و آدرس سایت را مستقیم 
وارد نمی کردند. طبیعی است که در 
این شرایط تعداد مخاطبان حضوری 
ما هم بیشتر شده بود. مدیر سینما 
»زندگی« تاکیدکرد: هیچ سینمایی 
در این حوادث آسیب ندیده و حتی 
سالن هایی که در مرکز شلوغی ها 
قرار داشته اند، زودتر تعطیل کرده اند 
و هیچ گزارشی درباره خسارت 
وارد آمده به سالن های سینمایی 
نداشته ایم. غالب سالن های سینما تا 
قبل از تاریکی هوا تعطیل می کنند 
چرا که دیگر مخاطبی هم در آن 

ساعت ها به سینما نمی آید. 

 آخرین وضعیت 
»شایان فر« در بیمارستان

 مدیر شبکه مطرح کرد
 »آموزش« 

نباید سلبریتی  زده شود
مدیر شبکه »آموزش« با اشاره به برنامه 
جدید این شبکه با نام »علمی طور« بیان 
کرد که فرم واقعیت افزوده یا تصاویر سه 
بعدی این برنامه تاکنون در تلویزیون دیده 
نشده است. علی عبدالعالی که قرار است با 
بشیر حسینی در مسابقه »رویانیوم« شبکه 
سه همکاری داشته باشد درباره این برنامه 
گفت: من در »رویانیوم« نقش کوچکی 
دارم. بخشی از رویانیوم انجام آزمایش های 
علمی و باحال است که من این قسمت را اجرا 
می کنم. وی درباره این آزمایش ها توضیح 
داد: انجام چنین آزمایش هایی در قاب 
تلویزیون و با این حجم و اندازه دیده نشده 
است. بعضی از این آزمایش ها هم خطرناک 
است و امیدوارم دیدنش حال مردم را خوب 
کند. عبدالعالی درباره کپی بودن یا نبودن 
برنامه عنوان کرد: من درباره بخشی که اجرا 
می کنم فقط می توانم توضیح بدهم که این 
مدل، کپی از کار خاصی نیست ولی اینکه چه 
آزمایشی در چه ابعادی انجام دهیم بالاخره 
حتما نگاهی به آزمایش های جهانی داریم 
و منحصر به این طرف نیست. مدیر شبکه 
آموزش در ادامه درباره برنامه های جدید این 
شبکه نیز اظهارداشت: مدت هاست عده ای 
که تکنولوژی نمی شناسند از برنامه هایی 
می گویند که در قالب »واقعیت افزوده« 
ساخته می شوند یعنی تصویری در صحنه 
نیست ولی مردم آن را می بینند اما ما تاکنون 
چنین برنامه ای در تلویزیون نداشته ایم. وی 
ادامه داد: برنامه ای خواهیم داشت به اسم 
»علمی طور« که در این قالب است. این برنامه 
قرار است درباره ماهواره ها یا خودروهای 
برقی حرف بزند و فرم آن همین مدل واقعیت 
افزوده است که همان تصاویر چند بعدی هم 
ترجمه دیگرش می شود. مدیر شبکه آموزش 
درباره اینکه ساخت برنامه براساس تصاویر 
سه بعدی به چه تجهیزاتی نیاز داشت بیان 
کرد: قطعاتی را از خارج از کشور تهیه کردیم 
که البته نسبت به یک برنامه تلویزیونی هزینه 
آن چنانی نداشت. وی درباره برنامه های 
شاخص این شبکه و ادامه آنها افزود: ما 
برنامه های شاخص خواهیم داشت اما با نوعی 
تغییر فرم همراه خواهد بود. مثلا برنامه ای 
داریم که روایت نخبه های کشورمان است. 
عبدالعالی درباره همکاری با چهره ها در 
برنامه ها عنوان کرد: شبکه آموزش نباید 
سلبریتی زده شود و مفاهیم و برنامه ها باید 

توسط افراد علمی آموزش داده شود. 

سریال  تهیه کننده 
که  کمال«  »حکایت های 
به دلیل عارضه  قلبی و ریوی 
در بیمارستان بستری است، 
وضعیت خود را مساعد عنوان 
کرد و در عین حال توضیح داد: 
»همچنان در بیمارستان تحت 
مداوا هستم.« محسن شایان فر، 
تهیه کننده سینما و تلویزیون 
در گفت وگویی با ایسنا درباره 
وضعیت جسمی خود که از ۱۶ 
شهریورماه در بیمارستان بستری 
است، گفت: این روزها مراحل 
دوم درمان را در بیمارستان 
می گذرانم و به تازگی هم به دلیل 
عارضه  قلبی تحت جراحی قرار 
گرفتم. این تهیه کننده که سریال 
»حکایت های کمال« آخرین کار 
او در تلویزیون محسوب می شود، 
افزود: آخرین کار من در تلویزیون 
»حکایت های کمال« بود و اگر 
شرایطم مساعد باشد قرار است 
فیلم سینمایی »سکه  شانش« را 
بسازم. به گفته این تهیه کننده، 
این کار سینمایی قرار است 
قریبیان  سام  کارگردانی  به 
ساخته شود. محسن شایان فر، 
تهیه کننده قدیمی تلویزیون که 
در بیمارستان بستری است برای 
عارضه  ریوی تحت درمان بوده و 
به گفته  خودش ممنوع الملاقات 
است و طی روزهای آینده فاز 
دوم مراحله  درمان را می گذراند. 
محسن شایان فر در تلویزیون 
سریال هایی چون »ملکوت«، 
و  »هست  »خسته دلان«، 
نیست« و »حکایت های کمال« 

را ساخته است.  

با موضوع دنیای عجیب فیلمسازی
»تام هنکس« رمان نوشت

بازیگر سرشناس هالیوودی برای اولین بار یک رمان 
نوشت و هم زمان اظهارکرد: در طول دوران کاری ام تنها 
در ۴ فیلم که واقعا خوب بوده اند، بازی کرده ام. به گزارش 
مهر به نقل از یاهونیوز، تام هنکس پس از ۳ دهه حضور در 
هالیوود می گوید در کارنامه ام فقط ۴ فیلم دارد که شایسته 
این هستند که »واقعاخوب« نامیده شوند. بازیگر برنده اسکار 
که در ژانرهای مختلف و در نقش هایی از »فارست گامپ« 
تا »الویس« ظاهر شده؛ گفت: رمان آینده  با عنوان »ساخت 
یک شاهکار سینمایی دیگر« ۹ می ۲۰۲۳ منتشر می شود. 
داستان این رمان درباره ساخت یک فیلم ابرقهرمانی چند 
میلیون دلاری و کمیک بوکی است که پایه ساخت این 
فیلم شده است. هنکس افزود: کسی نمی داند یک فیلم 
چگونه ساخته می شود؛ گرچه همه فکر می کنند می دانند. 
من فیلم های زیادی دارم که فکر می کنم از وسط آنها فقط 
۴ عنوان واقعا شایسته خوب باشند و هنوز از اینکه چطور 
فیلم ساخته می شود متعجب هستم. از جرقه های اولین 
ایده ها تا رسیدن تصویر روی پرده نقره ای در کل یک فرآینده 
معجزه وار رخ می دهد. وی افزود: فیلمسازی کار بسیار سختی 
در یک بازه زمانی طولانی است که لحظه های شاد بسیاری 
دارد و البته به همان اندازه حس نفرت هم دارد. این کار 
بزرگ ترین شغل جهان و گیج کننده ترین کاری است که 
من می شناسم. به گفته پنگوئن رندوم هاوس که ناشر رمان 
جدید وی است، این رمان به نوعی دربرگیرنده تغییری که 
پس از جنگ جهانی دوم در آمریکا و فرهنگ آن ایجاد شده 

هم هست. 
  دومین تجربه »تام«

هنکس گفته هر شخصیت این کتاب دارد کاری 
را انجام می دهد که خود وی هنگام ساخت یکی از 
فیلم هایش تجربه کرده و در عین حال به کشف فلسفه 
آن یا درسی مهم رسیده است. داستان فیلم از سال 
۱۹۴۷ با بازگشت یک سرباز از جنگ شروع می شود و 
برادرزاده وی پس از سال ها تصمیم می گیرد عموی از 
جنگ بازگشته اش را در قالب قهرمان جنگ جهانی دوم 
در یک کمیک بوک تصویر کند. بعدها در دوره معاصر 
کسی این کتاب را کشف می کند و تصمیم می گیرد تا 
برمبنای آن یک فیلم ابرقهرمانی بسازد. هنکس پیش تر 
گفته بود که بلافاصله پس از موفقیت »فارست گامپ« 
که احتمالا باید در میان یکی از ۴ فیلم بسیار خوب او جای 
داشته باشد، احتمال ساخته شدن دنباله آن مطرح و رد 
شد. وی در تشریح عجیب بودن دنیای فیلمسازی گفت 
که کار هوشمندانه ای که انجام داده این بوده که هرگز 
قراردادی امضا نکرده که تعهد به بازی در دنباله یک 
فیلم را داشته باشد. این کتاب دومین تجربه نویسندگی 
تام هنکس است و وی قبلا یک مجموعه داستان کوتاه 

منتشر کرده بود. 

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 نتایج همه پرسی پیوستن »دونباس« به 
»روسیه« مشخص شد

اکثریت رأی دهندگان در همه پرسی های دونتسک 
و لوهانسک از پیوستن به فدراسیون روسیه حمایت 
کردند. به گزارش فارس، شبکه خبری راشاتودی گزارش 
داده اکثر شهروندان ساکن در مناطق »دونتسک« 
و »لوهانسک« از ایده پیوستن به فدراسیون روسیه 
حمایت کرده اند.  مطابق این گزارش، نتایج اولیه حاکی 
از آن است که در جمهوری خلق دونتسک بیش از 
۹۹ درصد از رأی دهندگان خواستار الحاق به روسیه 
شده اند. در لوهانسک هم نتایج مشابهی به دست 
آمد و بیش از ۹۸ درصد از این ایده حمایت کرده اند. 
مسئولان در هر دو منطقه گفته اند که تقریبا تمامی 
آرا شمارش شده اند. این همه پرسی علاوه بر این دو 
منطقه در زاپروژیا و خرسون در جنوب اوکراین هم 
برگزار شد. پیش از این گزارش شده بود شمارش ۱۴ 
درصد آرای مأخوذه در خرسون نشان داد، ۹۶.۹۷ 
درصد رای دهندگان در این منطقه به نفع پیوستن 
به فدراسیون روسیه رای داده اند. در منطقه زاپروژیا 
هم بررسی ۱۸ درصد آرا نشان داد ۹۸.۱۸ درصد 
شرکت کنندگان در همه پرسی خواستار الحاق به 

روسیه هستند. 
  مشارکت بالای 80 درصد

نتایج رسمی نشان می دهند در دونتسک و لوهانسک 
میزان مشارکت در انتخابات بالای ۸۰ درصد بوده است. 
این دو منطقه بعد از کودتای تحت حمایت غرب موسوم 
به »کودتای میدان« از کی یف اعلام استقلال کردند. 
همه پرسی الحاق مناطق لوهانسک، دونتسک، خرسون 
و زاپوریژیا به روسیه از جمعه )۲۳ سپتامبر( آغاز شد. 
این چهار منطقه در مجموع حدود ۱۵ درصد از خاک 
اوکراین را تشکیل می دهند. پیش از این، خبرگزاری 
تاس روسیه گزارش داد که روند الحاق منطقه دونباس، 
خرسون و زاپوروژیای اوکراین به روسیه روز ۳۰ سپتامبر 
)هشتم مهرماه( تکمیل خواهد شد. اوکراین و کشورهای 
غربی همه پرسی ها را ساختگی خوانده و مدعی هستند 
نتایج این همه پرسی ها از قبل تعیین شده اند. پیش تر، 
وزارت دفاع انگلیس مدعی شد ولادیمیر پوتین 
رئیس جمهور روسیه احتمالا الحاق »بخش های اشغال 
شده اوکراین« به فدراسیون روسیه را در سخنرانی 
جمعه )۳۰ سپتامبر، هشتم مهر( در پارلمان این کشور، 
اعلام خواهد کرد. روسیه در ماه فوریه )اسفندگذشته( 
دو جمهوری خودخوانده دونتسک و لوهانسک را 
به عنوان مناطق مستقل به رسمیت شناخت. پوتین 
از ۲۴ فوریه ۲۰۲۲ )پنجم اسفند ماه ۱۴۰۰( بعداز به 
رسمیت شناختن استقلال این دو جمهوری از اوکراین، از 
آغاز »عملیات ویژه نظامی در اوکراین« خبر داد و هدف 
خود را از این اقدام، نازی زدایی اوکراین، خلع سلاح این 
کشور، رفع نگرانی های امنیتی خود و اجابت درخواست 

کمک لوهانسک و دونتسک اعلام کرد. 

 مخالفت پارلمان عراق با درخواست استعفای »الحلبوسی«
 

 
  رضا سعیدی پور، مدیر پردیس سینمایی »زندگی«:

 اختلالی در فروش اینترنتی نداشته ایم
    ادامه یکه تازی »پسر دلفینی«

کوتــــاه

با  خود  نشست  در  عراق  پارلمان   
درخواست استعفای »محمد الحلبوسی« 
مخالفت کرد. به گزارش فارس، اداره 
اطلاع رسانی پارلمان عراق، از آغاز نشست 
پارلمان با حضور ۲۰۳ نماینده به ریاست 
»شاخوان عبدا...« نایب رئیس دوم پارلمان 
خبر داد. بررسی درخواست استعفای 
و  پارلمان  رئیس  الحلبوسی«  »محمد 
انتخاب نایب رئیس اول پارلمان به جای 
»حاکم الزاملی« از جریان صدر که به همراه 
سایر نمایندگان این جریان از پارلمان 
استعفا کرده، در دستور کار نشست است. 
نشست پارلمان عراق تحت تدابیر امنیتی 
شدید برگزار شد. سرلشکر ستاد »احمد 
سلیم« فرمانده عملیات بغداد، پیش از 
برگزاری نشست پارلمان، از جزئیات طرح 
استقرار نیروهای امنیتی در پایتخت عراق 
خبر داد. وی در گفت وگو با خبرگزاری 
رسمی عراق )واع(، تصریح کرد: کلیه پل ها 
در پایتخت به استثنای پل های »السنک« 
و »الجمهوریة«، باز است و در خصوص 
سایر پل ها نیز بازرسی و کنترل امنیتی 
حرکت خودروها و وسایل نقلیه وجود 

دارد. فرمانده عملیات بغداد توضیح داد 
که طی دو روز گذشته، میدان های التحریر 
و النسور در پایتخت شاهد تظاهرات هایی 
بوده و به همین دلیل، یگان های امنیتی 
طبق برنامه برای تامین امنیت جاده ها و 
مناطق مختلف بغداد، مستقر شده اند. وی با 
بعیددانستن وضع مقررات منع آمدوشد در 
بغداد، افزود: پایان اجرای این طرح امنیتی 
منوط به تحولات و گشایش در بحران 
جاری کشور است. این در حالی است که 
رسانه های عراقی اعلام کردند که میدان 

التحریر عراق شاهد حضور حداکثر ۵۰ نفر 
از تظاهرات کنندگانی است که بیشتر آنها 
نوجوانان زیر ۱۸ سال هستند و مهم ترین 
خواسته آنها، حفظ مصطفی الکاظمی در 
پست نخست وزیری و وزیر برق به دلیل 
دستاوردهای آ نها طی مدت اخیر است. 
سه شنبه اعلام شد که محمد الحلبوسی 
درخواست استعفا از ریاست پارلمان را 
ارائه کرده که به اعتقاد ناظران و تحلیلگران 
سیاسی بیشتر یک مانور سیاسی برای 
کسب تایید و رأی اعتماد مجدد است و 

نمایندگان حاضر در پارلمان درخواست 
استعفای او را رد خواهند کرد. تصمیم 
الحلبوسی به استعفا در حالی اعلام شد که 
چند روز پیش، حزب دموکرات کردستان 
عراق به ریاست »مسعود بارزانی«، خبر 
داد که »سید مقتدی الصدر« رهبر جریان 
صدر موافقت کرده است با هیأت سه جانبه 
تشکیل شده از سوی گروه های سیاسی 
رئیس  العامری«  عراق شامل »هادی 
ائتلاف الفتح، محمد الحلبوسی رئیس 
پارلمان عراق و »نیچروان بارزانی« رئیس 
منطقه کردستان عراق دیدار کند. قرار 
بود این هیات یک طرح ابتکاری جدید 
که پاسخگوی مطالبات صدری ها است، 
به رهبر این جریان ارائه کند. »مشعان 
الجبوری« از چهره های سیاسی سنی 
عراق و نماینده سابق پارلمان عراق در 
خصوص موضوع استعفای الحلبوسی در 
نشست پارلمان طی پستی در توئیتر نوشت: 
»نشست پارلمان برای انتخاب جایگزین 
حاکم الزاملی در پست نایب رئیس اول 
پارلمان برگزار می شود و محسن مندلاوی 

جایگزین او خواهد شد.«

 سرگئی لاوروف: 
 موضع گیری آبخازیا 

در قبال اوکراین اصولی است
وزیرخارجه روسیه موضع گیری جمهوری آبخازیا در قبال 
مساله اوکراین را قابل تقدیر ارزیابی کرد. به گزارش مهر به نقل 
از تاس، وزیرخارجه روسیه از موضع گیری آبخازیا در قبال 
بحران اوکراین تقدیر کرد. »سرگئی لاوروف« اعلام کرد که 
روسیه از مواضع اصولی آبخازیا درباره منشأ بحران اوکراین 
قدردانی می کند. وزیر خارجه روسیه ابراز امیدواری کرد در 
دیدار با همتای خود از جمهوری آبخازیا، به بحث و رایزنی در 
مورد موضوعات بین المللی بپردازد. لاوروف در ادامه، ضمن 
تاکید بر حمایت همه جانبه روسیه از جمهوری های استقلال 
یافته، یادآور شد که در مارس ۲۰۲۲، آبخازیا و جمهوری های 
مردمی دونتسک و لوهانسک )استقلال( همدیگر را به رسمیت 
شناختند. وزیر خارجه روسیه همچنین اعلام کرد که روسیه 
مشتاق است در آینده نزدیک از »لاشاآشوبا« رئیس جدید 

مجلس آبخازیا میزبانی کند. 
 

اعتصاب کارکنان شرکت پست انگلیس 
یک اتحادیه صنفی در انگلیس خبر داده کارکنان شرکت پست 
سلطنتی انگلیس قرار است به مدت ۱۹ روز اعتصاب کنند. به 
 Royal( گزارش فارس، کارکنان شرکت پست سلطنتی انگلیس
Mail( که مسئولیت ارائه خدمات پستی در این کشور را به عهده 
دارند در ماه های اکتبر و نوامبر به مدت ۱۹ روز اعتصاب خواهند 
کرد. این اعصاب به دلیل اعتراض کارکنان پست به حقوق و شرایط 
کاری  آنها برگزار می شود. »اتحادیه کارگران بخش ارتباطات 
انگلیس« که اصلی ترین اتحادیه صنفی برای پیگیری مطالبات 
کارکنان بخش ارتباطات در انگلیس بوده و کارمندان شرکت پست 
این کشور را نیز نمایندگی می کند گفته این اعتصاب با توجه به 
نزدیک بودن به رویدادهایی نظیر »جمعه سیاه«، »دوشنبه مجازی« 
و کریسمس »تأثیر قابل توجهی« بر ارائه خدمات پستی در زمان اوج 
نیاز به این خدمات خواهد داشت. این اتحادیه گفته که اعتصابات 
شامل مجموعه ای مرکب از تعطیلی های یک روزه یا اعتصاب های 
چرخشی در شرکت پست سلطنتی خواهد بود. علت اعتصاب، 
تصمیم مسئولان ارشد شرکت پست سلطنتی برای عقب نشینی 
از توافقات قبلی، تلاش برای کاهش مزایای کارکنان شرکت و به 
حاشیه راندن کامل اتحادیه کارگران بوده است. »دیو وارد«، دبیر کل 
اتحادیه کارگران ارتباطات گفت: »اینها همان کسانی هستند که 
ارتباط در کشور را حفظ کرده اند و باعث ایجاد سود بی سابقه برای 
شرکت پست سلطنتی شده اند.« شرکت پست انگلیس مدعی شده 
که اتحادیه کارگران ارتباطات پیشنهاد این شرکت برای گفت وگو 
را نادیده گرفته است. یک سخنگوی این شرکت اظهارکرد: »شرکت 
رویال میل روزانه ۱ میلیون پوند ضرر می کند و باید سریعتر، با توجه 
به مطالبات مشتری ها عوض شود. ما در یک بازار رقابتی قرار داریم 
و مشتری هایمان حق انتخاب دارند.« این شرکت گفته اعتصاب ها 
اوضاع مالی اش را بدتر خواهد کرد. این شرکت اوایل تابستان 
سالجاری هم اعتصاب کرده بود. کارکنان شرکت در آن اعتصاب به 

افزایش ۲ درصدی حقوقشان اعتراض داشتند. 

 سخنگوی پوتین گفت: عملیات نظامی ویژه روسیه 
در اوکراین باید دستکم تا زمانی که مسکو کنترل کامل 
بر منطقه »دونتسک« را به دست گیرد، ادامه یابد. به 
گزارش فارس، سخنگوی کاخ ریاست جمهوری روسیه 
اظهارکرد: عملیات نظامی ویژه این کشور در اوکراین 
باید تا زمانی که مسکو کنترل کامل بر منطقه دونتسک 
در شرق اوکراین را به دست گیرد، ادامه یابد. به گزارش 
رویترز، »دیمیتری پسکوف« افزود: عملیات نظامی در 
اوکراین »دستکم« تا »آزادی جمهوری خلق دونتسک« 
ادامه خواهد داشت. رسانه های روسی با انتشار نتایج 
همه پرسی در مناطق لوهانسک، دونتسک، خرسون و 
زاپروژیا اعلام کردند که در تمام این مناطق بیش از ۹۵ 
درصد مردم خواستار الحاق به روسیه و جدایی از اوکراین 
هستند. بعداز اعلام نتایج اولیه همه پرسی، رئیس محلی 
منطقه خرسون از پوتین خواست این منطقه را به روسیه 
الحاق کند. »ولادیمیر سالدو« در نامه ای که در صفحه 
تلگرام خود منتشر کرد با اشاره به همه پرسی ها گفت: 
ساکنان خرسون »انتخابی تاریخی« به نفع پیوستن 
به روسیه کرده اند. پسکوف در سخنان خود همچنین 
اتهام زنی به روسیه در خصوص نشت گاز نورداستریم 

را احمقانه و پوچ خواند. وی افزود: ادعاها مبنی بر اینکه 
روسیه پشت وضعیت اضطراری خطوط لوله نورداستریم 
قرار دارد، پوچ است زیرا ما مسیرهای عرضه را از دست 
داده ایم. سخنگوی پوتین در خصوص خسارات وارده بر 
روسیه در پی حادثه رخ داده برای نورداستریم بیان کرد: 
»گاز گران است و به هوا نشت می کند، نیمی از آن برای 
برقراری تعادل داخلی برنامه ریزی شده بود.« وی در ادامه 
از سیاستمداران غربی خواست پیش از اظهارنظر در مورد 
وضعیت نورداستریم فکر کنند و منتظر نتایج تحقیقات 
بمانند. سخنگوی ریاست جمهوری روسیه نیز به اظهارنظر 
در خصوص بحران اخیر خطوط لوله نورداستریم پرداخت 

و گفت: تحقیقات در حال انجام است. وی افزود: خرابکاری 
را به عنوان دلیل آسیب به شبکه خطوط لوله نورداستریم 
ساخت این کشور در دریای بالتیک رد نمی کنم. به 
گزارش رویترز، نورداستریم ای جی اپراتور این شبکه 
سه شنبه اعلام کرد سه خط دریایی سیستم خط لوله گاز 
نورداستریم در یک روز متحمل آسیب بی سابقه شده و 
مشخص نیست کارهای مربوط به تعمیر آن چقدر زمان 
خواهد برد. عملیات این خط لوله از اواخر تابستان به دلیل 
مشکلات مربوط به تعمیر توربین ها که روسیه می گوید 
ناشی از تحریم های غرب است، متوقف شد. سخنگوی 
کاخ کرملین اظهارداشت: این خبر بسیار نگران کننده 
است. در واقع درباره آسیب با ماهیت نامشخص به خطوط 
لوله در منطقه اقتصادی دانمارک حرف می زنیم. مساله ای 
که مربوط به امنیت انرژی کل قاره است. در حالی که 
برخی مقامات غربی اتهاماتی را در خصوص دست داشتن 
روسیه در آسیب به خط لوله نورداستریم مطرح کرده اند، 
»رادوسلاو سیکروسکی« نماینده پارلمان لهستان و 
وزیرخارجه سابق این کشور تلویحا اعلام کرد که آمریکا 
عامل آسیب  وارد شده به خط لوله انتقال گاز نورداستریم 

روسیه است. 

 سخنگوی ریاست جمهوری روسیه: 

عملیاتنظامیتاکنترلکامل»دونتسک«ادامهمییابد
 همهپرسیالحاق»دونباس«بهروسیهآغازشد


